
Verslag A.L.V. Jeugdschaakclub Magnus Leidsche Rijn 

5 oktober 2012 

Aanwezig:   

Annelies Neutel, moeder van Sander Blom, 
Berend Snel, vader van Kasper Snel 
Jennifer Fer, moeder van Gianni Fer 
Evangelos Stavrakakis, vader van Angel en Katherina Stavrakakis 
Paulien van Rooij, moeder van Yvar van Rooij 
Leike van de Water, moeder van Armin van de Water 
Kim Boutilier, moeder van Renze Offringa 
Pietjan Vollewens, vader van Coen Vollewens 
Gertjan van Manen, vader van Siebe van Manen 
Hans Kampen, vader van Niels Kampen 
Maurice Arendsen, vader van Bram Arendsen 
Eelke Feenstra, vader van Luuk Feenstra 
Laurens Teuben, vader van Altair en Fenix Teuben 
Frank en Susie Kanne, vader en moeder van Kelvin en Santi Kanne 
Saskia Bosman, moeder van Sietse en Jochem Bosman 
Anita Kraaij, moeder van Mark en Laura Schoonhoven 

Afwezig met afmelding 

Atina Schuiling, moeder van Dante Versteeg. 

Opening en welkom; presentatie van het bestuur en trainers 

Jochem Aubel, voorzitter, opent de ALV. 

Vervolgens stellen de bestuursleden, Jochem Aubel, Dharma Tijam, Bas van Esch, Dirk Kraaijpoel 
en Annemiek Zeeman, de trainers: Berend Snel en Gertjan van Manen en vrijwilliger Willemijn van 
Schie zich voor aan de leden van de jeugdschaakclub en hun ouders. 

De kinderen gaan schaken en de ouders blijven achter als vertegenwoordiger. 

De voorzitter stelt de agenda vast 

Stemming vertegenwoordigingsbevoegdheid bestuur 

Annemiek Zeeman, secretaris, licht de avond toe aan de hand van de bepalingen in de statuten 
van de vereniging. De aanwezige ouders vertegenwoordigen hun kind en kunnen 1 stem per kind 
uitbrengen. 

Gertjan van Manen vraagt of de statuten in de toekomst op internet zullen worden geplaatst. 
Jochem Aubel antwoordt dat er nog delen in de statuten wegens privacy redenen zwart moeten 
worden gemaakt en dat ze daarna op internet zullen worden geplaatst. 

Jochem Aubel legt uit dat alle trainers en bestuursleden een Verklaring omtrent Gedrag (VOG) 
zullen gaan aanvragen.  Dit is een extra waarborg voor de leden. De aanvraag wordt gefinancierd 
door NOC NSF. 

Er volgt een stemming om vijf leden van het huidige bestuur ook vertegenwoordigingsbevoegd te 
laten worden. Dit zijn: 

• Jochem Aubel – voorzitter 
• Annemiek Zeeman – secretaris 
• Dirk Kraaijpoel – penningmeester 
• Dharma Tjiam – hoofdtrainer 
• Bas van Esch - PR en communicatie.  

Omdat alle leden akkoord zijn, alle handen die omhoog mochten gaan, gingen omhoog, zijn vanaf 
heden de bovenste vijf bestuursleden vertegenwoordigingsbevoegd. 

Begroting (incl. contributie) 2012-2013 

Dirk Kraaijpoel licht vervolgens de begroting toe: 

We hebben twee begrotingen opgesteld: een voor een regulier seizoen ("termijnbegroting") en een 
voor het huidige oprichtingsseizoen 2012-2013.   



We verkeren in de gelukkige omstandigheid dat De Boomgaard ons in het eerste seizoen de locatie 
gratis heeft aangeboden. Vanaf volgend seizoen zullen wij wel huur moeten betalen. De hoogte 
hiervan is nog niet vastgesteld. We zijn hier uitgegaan van ongeveer 40 euro per avond. Dat is 
meteen ook de orde van grootte die past binnen ons contributievoorstel.  

De hoogte van de contributie (85 euro) is mede vastgesteld op basis van een vergelijking van 
jeugdcontributies van andere schaakverenigingen. Hierbij moet wel aangetekend worden dat 
vrijwel alle schaakverenigingen voornamelijk seniorenleden hebben die aanzienlijk meer contributie 
betalen en daarmee de jeugdafdeling kunnen ondersteunen. Aangezien de huur van de speellocatie 
de grootste kostenpost van de vereniging is zal de hoogte van de contributie in komende seizoenen 
afhankelijk zijn van de huurovereenkomst die wij kunnen sluiten. 

Dankzij de gastvrijheid van De Boomgaard zijn wij ook in staat de aanvangsinvesteringen (vooral 
aanschaf van spelmaterialen en oprichtingskosten) in het eerste jaar volledig vanuit de contributie 
en subsidies te financieren. Na ontvangst van de contributie zullen wij geen leningen meer uit 
hebben staan. 

De hoogte van de gemeentesubsidie is onzeker aangezien er op dit gebied momenteel 
bezuinigingen worden doorgevoerd. De hoogte van de subsidie wordt jaarlijks bepaald op basis van 
het ledenbestand als geregistreerd bij de overkoepelende bond per 1 augustus. Dit seizoen hadden 
wij op de peildatum 16 leden geregistreerd.  

Wij hebben nog geen donaties en sponsoring begroot, hoewel de eerste donateur zich al gemeld 
heeft. Hier moeten nog afspraken over gemaakt worden. Wij staan ook open voor sponsoring en 
zullen in de nabije toekomst naar mogelijkheden kijken.  

De post "externe evenementen" heeft betrekking op bijvoorbeeld clinics of lessen die de vereniging 
zou kunnen verzorgen voor externe partijen waar een vergoeding tegenover kan staan. 

De hoogte van de bondscontributie bedraagt 17.55 euro per jeugdlid. Dit bedrag omvat onder 
meer het gebruik van de kennis en infrastructuur van de bond bij verenigingsbestuur en opleiding, 
deelname aan regionale en landelijke competities en kampioenschappen, een schaaktijdschrift (6x 
per jaar) en kortingen op computer- en internetschaak.  

De kosten voor opleidingsmateriaal hebben betrekking op werkboeken uit de stappenmethode, 
proefexamens en examens, en instructieboeken voor de trainers.’’ 

Vragen van de ouders 

Leike van de Water vraagt of de contributie afdracht aan de SGS in de contributie voor het 
lidmaatschap van JSC Magnus Leidsche Rijn is verdisconteerd. Dirk Kraaijpoel beaamt dit. 

Laurens Teuben vraagt wanneer bekend zal zijn hoeveel de zaalhuur volgend jaar zal bedragen. 
Dirk Kraaijpoel antwoordt dat dit nog uit moet worden onderhandeld met de Boomgaard. De huur 
die nu is voorgesteld is voor onze club niet haalbaar. Anita Kraaij merkt op dat het 
Kinderdagverblijf de Groene Kikker eventueel ook als locatie zou kunnen worden gebruikt. Jochem 
Aubel merkt op dat de huidige locatie in de toekomst te klein zal gaan worden, mede gezien de 
groei van de huidige leden (in aantal en in lengte mbt de kleine tafeltjes). Saskia Bosman merkt op 
dat de gemeente voor verenigingen vaak ook korting geeft. Jochem Abel geeft aan dat we op dit 
moment ook in gesprek zijn met de Zonnewereld in Vleuterweide. 

De voorgestelde begroting wordt vervolgens unaniem aangenomen. 

Benoeming kascontrolecommissie 

Gertjan van Manen en Anita Kraaij melden zich als beoogde kascontrolecommissieleden. Zij worden 
vervolgens unaniem gekozen. 

Toelichting plannen Magnus 

Bas van Esch geeft vervolgens een toelichting op de plannen en visie van de club:‘Op 30 maart zijn 
we gestart met onze club. Waarom? Omdat we schaken heel leuk vinden. En omdat we het 
schaakspel en ons enthousiasme graag aan kinderen willen overdragen. Leidsche Rijn bood ons een 
niet te missen kans. Veel jonge kinderen. Nog geen schaakclub. Überhaupt weinig clubs voor 
kinderen. En Jochem, Bas en Gustaaf, drie van de oprichters (de vierde oprichter is Dharma, die 
woont in Utrecht), wonen in Leidsche Rijn. We hebben het afgelopen half jaar een mooi start 
gemaakt. Nu al bijna 40 leden zijn aangemeld. Ouders die mee willen helpen en zelfs bestuurslid 
zijn geworden. Maar we zijn nog niet klaar. We willen een club opbouwen waar kinderen zich 
kunnen ontwikkelen en waar ze met hun ouders met plezier naar blijven komen. Voor ons betekent 
dit:  



• leren naar mogelijkheid door het geven van veel aandacht aan opleidingen; 
• aandacht voor alle kinderen van alle leeftijden en alle niveaus; 
• een sterke organisatie met betrokkenheid van de ouders; 
• schaakontmoetingen organiseren tussen kinderen binnen en buiten de club; 
• dat wij ons zelf ook willen ontwikkelen; geïnspireerd en gestimuleerd door de kinderen en de 

ouders. 

Wat betekent dit voor onze plannen voor dit seizoen? 

Groei Magnus 

Voorlopige beperken tot 40 leden. 

Als nieuwe trainers ingewerkt en clubavond geoliede machine -> dit seizoen uitbreiden tot 
maximaal 48. Dus binnen huidige mogelijkheden (5 vaste trainers, 5 lokalen De Boomgaard) max 
48 leden. 

Met maximum van 48 leden in het achterhoofd, komende jaar activiteiten van Magnus op andere 
terreinen verder uitbreiden. 

Training en ontwikkeling 

We gebruiken de stappenmethode van de NL-schaakbond. In voorjaar 2013 stappenexamens voor 
onze leden. (Toelichting op deze methode staat op onze website.) 

Daarnaast willen we investeren in de kwaliteit van de trainers. Door opleiding en coaching.  

In contact met jeugdschakers van andere clubs 

Toernooien die onderdeel uitmaken van de Grand Prix cyclus van de SGS (regionale bond) en 
titeltoernooien van de SGS zullen we als club actief gaan promoten. DWZ: organiseren dat 
kinderen van Magnus meedoen; samen met ouders. Maar ook: massakamp met jeugd van Vegtlust 
(21 dec 2012 in Maarssen). 

Externe competitie 

= Met teams (4 spelers) van Magnus tegen teams andere clubs. Per leeftijdscategorie. Meestal 7 
keer per seizoen op een clubavond; met thuis- en uitwedstrijden.  

Pas volgend seizoen. Mogelijk dat we wel meedoen aan het SGS-kampioenschap voor E-teams. Is 
een eendaagse wedstrijd op 2 maart 2013.  
E = t/m 10 jaar. 

Scholen 

Scholen zijn niet alleen een bron van leden, maar mogelijk ook van trainers. Daarnaast bieden 
scholen de mogelijkheid om veel kinderen in 1 keer kennis te laten maken met het schaakspel. 
Kost veel tijd, dus gedoceerd. Dit jaar in ieder geval: 
• We organiseren dit seizoen het basisscholenkampioenschap (bsk) Leidsche Rijn. De winnaar 

mag naar het bsk van de regionale bond. Januari of februari. 
• Later dit jaar: clinic basisschool Zonnewereld. 

Zichtbaar in de lokale gemeenschap 

Zowel om onze naamsbekendheid te vergroten als om leden te werven. Maar ook gewoon leuk; 
kinderen laten kennismaken met het schaakspel. ‘Magnus moet een beetje een begrip worden.’ 

• Augustus: Waterwinmarkt.  

Betrokkenheid ouders 

Zonder betrokkenheid van ouders is dit niet mogelijk.  

De betrokkenheid van ouders versterkt de basis van de club op alle niveaus. In het bestuur. Als 
hulpouder op de clubavond of tijdens toernooien. We zijn heel blij dat we nu al 2 ouders hebben die 
actief zijn in het bestuur. Daarnaast Willemijn die de clubavond leidt. Gert-Jan en Berend die 
training geven.  

Goed voor de club; ook gewoon leuk om te doen.  

Vele mogelijkheden. Ook als je niet kunt schaken. We hebben een aantal vacatures: 
• - in- en/of verkoop drank en koekjes op de clubavond 
• - ondersteuning van de trainers op de clubavond 
• - meehelpen met beheer van de website 



• - stukjes schrijven voor de website 
• - toernooicommissie. 

Op de website staan nog meer mogelijke taken.  

Maar ook: samen bouwen aan de club. Ambities delen, luisteren naar elkaar en leren van elkaar.  

Financiën 

Andere bronnen aanboren, zoals donateurs, vrienden van Magnus.’ 

Vragen van de ouders 

Saskia Bosman geeft aan dat ze een voetbal meeneemt voor de kinderen om in de pauze mee te 
kunnen spelen.  

Laurens Teuben vraagt of het scholen toernooi van Magnus Leidsche Rijn ook toegankelijk is voor 
scholen uit Vleuten en de Meern. Saskia Bosman vraagt zich af of de school van haar kinderen 
beter in Utrecht mee kan doen aan het Scholenschaaktoernooi of in Leidsche Rijn. Bas van Esch 
geeft aan dat Utrecht door de bond in 2 delen wordt opgedeeld en dat de scholen in Leidsche Rijn 
aan het Leidsche Rijn scholen toernooi kunnen meedoen. 

Saskia Bosman meldt zich aan voor de toermooiencommissie. 

Annelies Neutel vraagt of er contact is geweest met de gemeente over de upas. Dirk Kraaijpoel 
antwoordt dat de inschrijfformulieren zijn aangevraagd en dat deze mogelijkheid ook in de 
toekomst op de website gepubliceerd zal gaan worden. 

Gertjan van Manen werpt op dat het misschien leuk is als de ouders ook gaan schaken. Bas van 
Esch geeft aan dat het bestuur dit onderwerp ook heeft besproken. Dit kost we tijd, maar is een 
idee als er meerdere ouders geïnteresseerd zijn. Een idee voor de toekomst is ook om op een 
andere avond een clubavond te houden. Dit zou ook een oplossing voor eventueel groei van de 
club zijn. OF bijvoorbeeld de oudere leden later op de avond laten schaken. De aanwezige ouders 
geven aan dat de huidige clubavondtijden prima zijn. 

Kim Boutilier vraagt of er genoeg tijd is op de clubavond om training te geven. Bas geeft aan dat 
dit genoeg is.  

Anita Kraaij geeft aan dat haar kinderen in mei bij de club zijn gekomen en dat ze het geweldig 
vonden. Ze geeft een compliment voor de sfeer.  

Bas van Esch vraagt de ouders of de elektroinische nieuwsbrief een goede manier van 
communicatie is. De ouders vinden dit inderdaad een goede manier. Frank Kanne geeft aan dat dit 
zeker zo als als de berichten gebundeld zijn. Bas van Esch merkt op dat er 1 keer per 2 weken een 
nieuwsbrief zal komen en elke week staat er een verslag van de clubavond op de website. 

Rondvraag 
• Pieterjan Vollewens vraagt waar de naam Magnus vandaan komt. Bas legt uit en verwijst naar 

de website. Als je de schaakclub wilt vinden via google is het handig om ook ‘Leidsche Rijn’ in 
te tikken. 

• Saskia Bosman vraagt of er een bewuste keuze is gemaakt op kinderen competitiedrang aan te 
leren. Jochem Aubel geeft aan dat het het allerbelangrijkst is om elk kind op elk niveau te 
stimuleren. De club gaat voor de toppers, maar ook voor een brede ontwikkeling. Het begint 
met passie voor het spel en competitiedrang zit in een kind of niet. Dat is voor ons van 
secondair belang.  

• Susie Kanne vraagt of competitie wel wordt gestimuleerd. Jochem Aubel antwoordt dat er 
misschien kinderen zijn die harder groeien. Aan goede schakers kun je je als club optrekken. 
Deelname aan ons eerste toernooi is voor iedereen spannend. 

• Anita Kraaij vraagt of er een verslag van de toernooien wordt gemaakt. 
• Saskia Bosman merkt op dat de kinderen ook zelf een verslag kunnen maken. Susie Kanne 

merkt op dat er kinderen zijn die wel al aan de competitie gewend zijn. Een verslag gemaakt 
door kinderen zelf is leuk, vooral om te zien hoe zij het zelf onder woorden brengen. 

Sluiting 

Jochem Aubel bedankt iedereen voor zijn of haar komst en sluit de ALV. 


